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Ad 1: Formandens beretning

Formand Dorte Andersen bød velkommen til de fremmødte samt speciel 
velkomst til formanden for Herfølge Borgerforening, Hans Christian 
Andersen. 

Dorte foreslog at vi ønskede at ændre programmet for aftenen, således at 
formanden for Herfølge Borgerforening startede sit indlæg først, idet vi 
herefter kunne fortsætte med den ekstraordinære generalforsamling. Dette 
blev accepteret.
 

Ad 2: Indlæg fra Herfølge Borgerforening.

Hans Christian Andersen fortalte om Herfølge Borgerforening og de 
erfaringer som de har gjort efter 20 års virke.

Hovedpunkterne var følgende:

Inviter alt og alle, forstået således at det var vigtigere at så mange som 
muligt kom med, end der var alt for fastlåste regler etc. 

Erhverv, institutioner, sportsforeninger, borgere osv., alle skulle være med. 
Det er vigtigt at der ikke opstår situationer, således at det bliver ”dem mod 
os”. 

Dette gælder især forholdet til Køge Kommune, hvor det er vigtigt at være 
positiv frem for at være konfrontatorisk. Herfølge Borgerforening har den 
fordel, at 2 bestyrelsesmedlemmer er medlemmer af Køge 
Kommunalbestyrelse. Borgerforeningen har 6-8 møder om året. 

Af aktiviteter kan der gøres opmærksom på følgende: Skt. Hans fest med 
spejderne og folkemusik, fastelavnsfest med mere end 400 deltagere. 

Desuden er der Herfølge Korsang samt ikke mindst ”Herfølge Dagen” den 
sidste lørdag i September, hvor alle der har noget på hjertet, møder op til 
dialog, grill, musik etc.

Det var et meget inspirerende indlæg fra Herfølge Borgerforening.
 

Ad 3: Valg af Dirigent. 

Mogens Jung blev valgt og han takkede for valget og konstaterede at den 
ekstraordinære generalforsamling var indkaldt korrekt i henhold til 
tidsfrister i vedtægterne. 

Referent: René Birch.
 



Ad 4: Gennemgang af de foreslåede ændringer. 

Alle paragraffer blev gennemgået og baggrunden for de foreslåede 
ændringer blev drøftet. Der var ønsker om ændringer fra 
generalforsamlingen og disse er ligeledes indført i de nye vedtægter.
Alle ændringer blev godkendt.
Se venligst de opdaterede vedtægter under menuen: ”Vedtægter”.
 

Ad 5: Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer, jfr. § 4. 

Der var ingen der meldte sig og da bestyrelsen ikke havde nogle emner, blev 
det besluttet at Bestyrelsen havde til opgave at finde bestyrelsesemner til 
den ordinære generalforsamling i marts 2017.
 

Ad 6: Valg af Kasserer jfr. § 4. 

Der var ingen der meldte sig og da bestyrelsen ikke havde nogle emner, blev 
det besluttet at Bestyrelsen havde til opgave at finde emner til 
kassererposten til den ordinære generalforsamling i marts 2017. 

Hanne Holm – Kasserer, gennemgik regnskab opgjort pr. 8. oktober 2016. 
Dette blev godkendt.
 

Ad 7: Valg af Revisor samt revisorsuppleant. 

Der var ikke valgt hverken revisor eller revisorsuppleant ved den stiftende 
generalforsamling den 18. januar 2016, så dette skulle ske snarest. 

Ingen meldte sig, så Bestyrelsen fik til opgave at finde revisor samt 
revisorsuppleant til den ordinære generalforsamling i marts 2017.
 

Ad 8: Eventuelt. 

Der var ingen emner til eventuelt.
 

Dirigenten takkede herefter for god ro og orden og afsluttede den 
ekstraordinære generalforsamling.
 

René Birch – Referent.


